
Skatteudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 9. januar 2025

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SAU alm. del

Spørgsmål 137
Det hedder i den nye lov om banko, at 15 pct. af omsætningen skal gå til almennyttige 
formål. Hvad nu hvis, som i eksemplet fra Vestermarie Aktivitetsforening, at der ikke er 
plads i økonomien til det? Der henvises til artiklen ”Nye regler truer banko i Vestermarie 
på eksistensen”, TV2 Bornholm (tv2bornholm.dk), den 19. december 2024.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Peter Juel-Jensen 
(V).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Peter.Juel.Jensen@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Malte Larsen
formand
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